
Welkom thuis wijkpolitie  
De wijkwerking van de politie is terug thuis in Kontich. Tijdens de 
verbouwingen aan het gemeentehuis werd er gewerkt vanuit het 
hoofdcommissariaat aan de Prins Boudewijnlaan. Sinds de zomer is 
de wijkwerking opnieuw in het gemeentehuis gehuisvest, op de eerste 
verdieping. “Daardoor is de politie sneller inzetbaar in ons dorp. Ze 
zijn bovendien ook beter bereikbaar voor de inwoners. Er wordt 
minder tijd verspild aan verplaatsingen”, zegt een tevreden 
burgemeester Bart Seldeslachts.

Politiezone Hekla investeert in 
bijkomende ANPR-camera’s

ANPR
Een ANPR-camera zorgt voor automatische nummer-
plaatherkenning. Zo sporen we geseinde voertuigen 
actief op. We kunnen daders van onder andere 
woninginbraken volgen, lokaliseren en arresteren. 

Een cameraschild
Vaste en mobiele ANPR-camera’s zullen een camera-
schild vormen rond de politiezone Hekla. We plaatsen 
de camera’s in samenwerking met de buurtpolitiezones. 
Dankzij dat cameraschild kunnen we woninginbraken 
en andere gerechtelijke misdrijven beter onderzoeken. 

Politiezone Hekla handhaaft zelf de 
snelheidsovertredingen 
Vanaf 1 januari 2023 schrijven medewerkers van politiezone Hekla 
boetes uit voor snelheidsovertredingen in de zones dertig en vij� ig. 

Gemeentelijke administratieve sancties (GAS)
Vanaf januari verwerken en innen we de GAS-boetes zelf. Alle 
inkomsten worden dan rechtstreeks geïnvesteerd in de verkeersveilig-
heid in Kontich en Waarloos. De doelstelling is natuurlijk niet zoveel 
mogelijk boetes binnenhalen. Wel willen we de verkeersveiligheid 
verhogen door de snelheid effectief te verlagen. 

Gefaseerd werken
In de eerste fase gebruiken we de bestaande mobiele flitscontroles. 
In een tweede fase huren we verplaatsbare camera’s die we op ons 
grondgebied inzetten. In de derde fase rollen we stap voor stap traject-
controles uit. We beveiligen in de eerste plaats de schoolomgevingen 
in het centrum, in Kontich Kazerne en in Waarloos. Ook in de 
Pauwhoevestraat en in de Meylweg voeren we een trajectcontrole in.
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om 20 uur
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Feest van uw 
burgemeester
Uw burgemeester Bart Seldeslachts 
verwelkomde u op zijn vijfde feest: 
“Bedankt aan alle aanwezigen en op 
naar de zesde editie.”

Minder wateroverlast dankzij 
nieuw overstromingsgebied
De aanleg van het bu� erbekken aan de Rijkerooistraat 
is gestart dankzij een samenwerking tussen provincie en 
gemeentebestuur. Het traject hee�  jaren geduurd.

Vijftig miljoen water
Het bufferbekken zal maar liefst vijftig miljoen liter water van 
de Mandoersebeek kunnen bufferen. Zo wordt de omgeving 
van de Keizershoek, de Pierstraat (omgeving van Sint-Rita) en 
de Expressweg beter beveiligd tegen overstromingen.

Een weldoordacht waterbeleid
Onze schepen van Openbare Werken Willem Wevers is 
bevoegd voor het waterbeleid. Hij volgt de wekelijkse werfver-
gaderingen op. “Bij overvloedige regenval zal een van de meest 
overstromingsgevoelige gebieden van onze gemeente van 
waterellende gevrijwaard blijven”, zegt hij tevreden. 

Spreuken doen inwoners stilstaan 
bij geestelijke gezondheid. 
Kontich nam begin oktober deel aan de 10-daagse van de 
Geestelijke Gezondheid. Met een spreukenactie liet het 
bestuur inwoners stilstaan bij de geestelijke gezondheid 
van zichzelf en die van anderen. 

De spreukenactie benadrukte ook de sociale verbondenheid. 
“Het doet deugd te zien dat inwoners massaal reageerden op 
de oproep en hun raam versierden. In totaal waren er 110  
spreuken te bewonderen met fijne woordspelingen, deugd-
zame boodschappen en treffende quotes die de aandacht 
vestigen op de geestelijke gezondheid”, zegt schepen van 
Welzijn Cindy Vanbaeden, zelf ook raamspreukschrijfster.

Uw burgemeester luistert naar u 
Uw burgemeester Bart Seldeslachts staat steeds ten dienste van alle inwoners. U kunt hem altijd 
bereiken, of het nu gaat over een groot dossier of een klein probleem.

Hebt u een vraag of een suggestie? 

      Spring dan eens binnen op het gemeentehuis, maak best wel een afspraak.

      Contacteer uw burgemeester rechtstreeks via 0474 24 38 90.

      Mail naar Bart Seldeslachts via burgemeester@kontich.be.

kontich@n-va.be
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Café Support brengt jeugdleiders in 
contact met welzijnsorganisaties
De leiding is vaak een aanspreekpunt voor moeilijke the-
ma's, maar ze weet niet altijd hoe ze daarmee moet omgaan. 
Café Support zorgde alvast voor enkele handvaten.

Een kennismaking met welzijnsorganisaties
Het  gemeentebestuur organiseerde Café Support voor jeugdlei-
ders. Tijdens de gesprekstafels leerden ze hoe ze signalen kunnen 
oppikken van leden die niet goed in hun vel zitten. Ze maakten er 
kennis met organisaties waarnaar ze hun leden eventueel kunnen 
doorverwijzen. Voor de eerste editie kwamen een zeventigtal 
geïnteresseerde en enthousiaste jeugdleiders en -leidsters samen in 
de Altenakapel. 

Brugfi guren
“De jeugd ziet hun leiding vaak als aanspreekpunt. Liefdesver-
driet of ruzie met vrienden zijn nog redelijk veilige thema’s. 
Maar wat als het gaat over problema-
tisch middelengebruik, mishandeling, 
een eetstoornis of zelfmoordgedach-
ten. We merken dat de leiding zelf 
niet altijd weet hoe ze met die vragen 
moet omgaan”, geven Jeugdschepen 
Willem Wevers en schepen van Wel-
zijn Cindy Vanbaeden aan. 

Kontich brengt ode aan de kinderbegeleiders 
Tijdens de Week van de Kinderopvang werden de kinderopvanginitiatieven en hun 
medewerkers in de schijnwerpers gezet.

Heel veel inzet
In onze gemeente zijn een negentigtal medewerkers actief in de kinderopvang. Onze 
schepen van Welzijn Cindy Vanbaeden waardeert hun inzet en wou hen daarvoor 
bedanken. Ze bracht een voormiddag met hen door op de werkvloer.

Minstens zo veel waardering
“Wat zij doen is van onschatbare waarde. We kunnen steeds weer op hen rekenen. 
Zonder hen zaten alle jonge gezinnen en bij uitbreiding heel de samenleving dik in de 
rats. We mogen gerust zeggen dat het niet allemaal zo vanzelfsprekend is. Ik bedank 
hen dan ook van ganser harte”, aldus Cindy.

Lokaal bestuur bundelt 
fairtradehandelaars op 
website
In Kontich bieden heel wat handelaars fairtradeproducten 
aan. Op de gemeentelijke website vindt u alvast een handig 
overzicht. Zo promoot lokaal bestuur Kontich eerlijke en 
duurzame handel. 

Faire Trees
Sinds 2011 is Kontich een FairTradeGemeente. Sindsdien 
deden we heel wat inspanningen om Fairtrade bekend te 
maken. Onze reuzin Faire Trees is onze ambassadrice op 
evenementen binnen en buiten Kontich.

Elke dag is fairtradedag
“In Kontich bieden verschillende lokale handelaars fairtrade-
producten aan”, meldt schepen van Mondiaal beleid Marleen 
Van den Eynde. “We promoten het dan ook graag om inter-
nationale handel te voeren met meer 
rechtvaardigheid, respect en gelijkheid. 
Het zijn allemaal topproducten. Met de 
Week van de Fairtrade wordt elk jaar 
de eerlijke handel in de kijker gezet. In 
Kontich proberen we daar een heel jaar 
aandacht voor te hebben”, besluit ze.

Feestweekend
Een regenachtige zaterdag werd opgevolgd door een prachtige zondag met een grote 
opkomst. 

www.n-va.be/kontich
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


